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Protokoll för enhetsråd 

 

1. Föregående minnesanteckningar och återkoppling – Mycket som diskuterades på 

föregående protokoll var kopplat till mat och det gamla avtalet.  

2. Information om verksamheten och personalsituationen utifrån uppdraget - 

Verksamhetschef Lerina Gadzo Mujkic beskriver nuvarande organisation utifrån 

trygghetsboende, hemtjänst och hemsjukvård och det aktuella uppdraget utifrån avtalet 

samt bemanningen.  

3. Aktiviteter och hälsofrämjande arbete på träffpunkten – Kunderna är nöjda med 

aktiviteterna på träffpunkten och ser fram emot att komma till träffpunkten. Upplever att 

de i viss mån får vara med och bestämma aktiviteter. Bingo är en aktivitet som är väldigt 

uppskattad. Gillar de hälsofrämjande aktiviteterna som erbjuds, uppskattar 

miniminigymmet som tillkommit i lokalen samt aktivitetsbingo.  

Önskar mer chokladhjul, frågesport, gymnastik och mer utflykter till våren.  

4. Mat- och måltidsmiljö i lunchserveringen – Maten är god och bra i det stora hela men 

potatisen och dom varma grönsakerna är dåligt kokta. Vissa av kunderna har synpunkter 

på den panerade fisken, ärtsoppan är för tjock, att såsen är tunn.  

Synpunkterna gällande maten tas med till ansvarig chef i köket. 

Vissa av kunderna har synpunkter på att maten serveras i en plastlåda och vissa 

uppskattar att få i låda så man kan ta med hem. Verksamhetschef meddelar att man får 

prata med den som serverar om man vill ha maten i låda eller på tallrik, utgångsläget är 

att det serveras på tallrik.  

5. Delaktighet (upplevelse och hur man skapar det) – Synpunkter 

på lokalens utformning, att utrymmet för träffpunkten är för 

liten.  

6. Information från ansvarig kontaktpolitiker om aktuellt i vård- 

och äldreomsorgsnämnden Jonatan Hermansson (S): Jonatan 

informerar om vad som är aktuellt i kommunen just nu. Det blir 
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fler äldre i kommunen och det finns utmaningar med att rekrytera medarbetare och man 

ser över hur man kan kompetensförsörja och fördela resurser på rätt sätt. Jonatan 

informerar även också om att det blivit förändringar i kommunen där man inte längre kan 

ringa till verksamheten och få vissa hemtjänstinsatser utan man måste numera få beslut 

på alla typ av hemtjänstinsatser.  

Behovet att bygga fler vårdbostäder för att möta äldreomsorgens tillväxt.  

Äldreomsorgsnämnden fokuserar på att skapa en bättre äldreomsorg i Linköpings 

kommun och nämnden arbetar mycket med uppföljning av verksamheter för att i ett 

tidigt skede upptäcka brister om det finns sådana.  

Jonatan informerar även om att det finns en äldreombudsman i kommunen och att det 

finns möjlighet att kontakta henne vid behov av att lämna klagomål som inte kunnat lösas 

på verksamheten.  

7. Övriga frågor – Kunderna framför synpunkter på bilar som står parkerade utanför 

trygghetsboendet.  

 


